

Ultrapac Pre-Treat with LVC

DANGER

Causes serious eye irritation. Causes damage to organs through prolonged or repeated exposure.

Protective gloves, protective clothing, eye protection, face protection, and full body protection must be worn during use. Wash face, hands and any exposed skin thoroughly after handling. Do not eat, drink, or smoke when using this product. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection, face protection.

Response: IF IN EYES: Flush cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if any, and continue flushing. Call a poison center or hospital immediately. **IF ON SKIN:** Wash the affected area with soap and water. If irritation persists, call a poison center or hospital immediately. **IF INHALED:** Move to fresh air. If symptoms persist, call a poison center or hospital immediately.

If any condition(s) persist: Get medical advice/attention. More detailed First Aid information is available at www.legentramdschooling.com

measures may be found in Section 4 of the SDS.

Contains: water (CAS 7732-18-5); 2-(2-butoxetoxyl) etanol (CAS 112-34-5); diisopropanol amine (CAS 7530-94-9); 2-(2-butylthioxy) etanol (CAS 689-39-4); 3-sulfonol (CAS 5064-31-3); ethylene glycol monodihyl ether (CAS 29911-28-2); diisopropanol amine (CAS 7530-94-9); sodium NTA (CAS 5064-31-3); sodium NTA (CAS 5064-31-3); ethylene glycol monodihyl ether (CAS 29911-28-2); diisopropanol amine (CAS 7530-94-9); sodium NTA (CAS 5064-31-3); benzocetate; 2-hydroxy-2-methyl ester; sodium acrylate; ethyl acrylate; quaternary acrylic acid

READ SDS at www.legentramdschooling.com

DANGER

Provoque une sévère irritation des yeux. Risque avéré d'effets graves pour les organes à la suite d'expositions répétées ou d'une exposition prolongée.

Prévention : Ne pas respirer les poussières, fumées, gaz, brouillards, vapeurs, aérosols. Se laver le visage, les mains avant de manger. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, un équipement de protection des yeux, du visage.

Response: EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les lentilles de contact si elles sont présentes. Appeler un centre antipoison ou un hôpital si les symptômes persistent. Si l'irritation persiste, appeler un centre antipoison ou un hôpital.

Si une condition persiste: Consultez un médecin. Vous trouverez de plus amples renseignements sur les premiers soins à la section 4 de la fiche signalétique.

Contient : Eau (CAS 7732-18-5); 2-(2-butoxetoxyl) etanol (CAS 112-34-5); diisopropanol amine (CAS 7530-94-9); 2-(2-butylthioxy) etanol (CAS 689-39-4); 3-sulfonol (CAS 5064-31-3); sodium NTA (CAS 5064-31-3); sodium NTA (CAS 5064-31-3); ethylene glycol monodihyl ether (CAS 29911-28-2); diisopropanol amine (CAS 7530-94-9); sodium NTA (CAS 5064-31-3); benzocetate; 2-hydroxy-2-méthyle ester; sodium acrylate; acrylate quaternaire

Lire SDS à www.legentramdschooling.com

Mail Contacts (United States): Legentram (7/8 Lines) 1-800-535-5033
Mail Contacts (Outside North America): Legentram (7/8 Lines) 1-800-535-5033

Legentram Canada: 4500 Esplanade Parkway, Mississippi, ON L4M 9W6 800-562-2030

108318 G

READ ALL INSTRUCTIONS AND PRECAUTIONS BEFORE USING INSTRUCTIONS

Shake well before using. Pre-test carpet for colorfastness in an inconspicuous area. Mix 4 ounces per gallon (1:32). Pre-spray, allow 5 to 15 minutes dwell time, do not allow to dry. Extract with hot water extraction equipment. Do not use on silk or wool.

INJECTION SPRAYER (HIGH PRESSURE 130 TPI): Add 1 quart to 5-gallon container. Fill with water. Pre-spray and extract.

pH: 9.5 - 9.8 ready to use

CAUTION: Use product only in well-ventilated area. To avoid skin irritation or slip hazards, do not walk on wet carpets with bare feet.

NOTICE: Product must be stored at room temperature (59°F - 86°F, 15°C - 30°C). Keep in sealed container when not in use. Product is not warranted if used for repack, improperly stored, or used in a manner not consistent with manufacturer's instructions.

VEUILLEZ BIEN LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS ET PRECAUTIONS AVANT D'EMPLOYER

MODE D'EMPLOI

Faites d'abord un essai dans un endroit peu en évidence. Bien secouer avant l'utilisation. Mélanger environ 115 grammes dans 3,8 litres (1:32). Vaporiser et laisser 5 à 15 minutes de temps de fixation. Ne pas laisser sécher. Extraire avec le détergent d'extraction Prochem, ou le solution All Floor Rinse.

VAPORISATEUR A INJECTION (MODELE HAUTE PRESSION 130): Ajouter 1 litre dans une 1:32, au réservoir remplir d'eau. Vaporiser et extraire.

MISE EN GARDE : Utiliser ce produit uniquement dans un endroit bien ventilé. Pour éviter les irritations cutanées ou les chutes, ne marcher sur les moquettes humides avec les pieds nus.

AVIS : Ce produit doit être stocké à une température ambiante (15 °C - 30 °C / 59 °F - 86 °F). Garder ce produit dans un contenant hermétique lorsqu'il n'est pas utilisé. Ce produit n'est pas garanti s'il est utilisé pour le réemballage, si son stockage est inapproprié ou s'il n'est pas utilisé conformément aux instructions du fabricant.

LEA TODAS LAS INSTRUCCIONES Y PRECAUCIONES ANTES DE SU USO INSTRUCCIONES

Agítelo bien antes de usar. Pruebelo primero en un lugar apenas visible. Mezcle 4 onzas por galón (1:32). Rocíe primero, espere 5 a 15 minutos, no permita secar. Extraiga con el detergente de agua caliente. No use en seda o lana.

INYECCIÓN (ALTA PRESIÓN 130 TPI): Añadir 1 litro a un contenedor de 5 galones. Rellenar con agua. Rocíe y extraiga.

pH: 9.5 - 9.8 listo para usar

PRECAUCIÓN: Utilizar el producto solo en áreas bien ventiladas. Para evitar la irritación de la piel o el peligro de resbalones, no caminar sobre las alfombras húmedas con los pies descalzos.

NOTA: Conservar el producto a temperatura ambiente (59 °F - 86 °F, 15 °C - 30 °C). Mantener el envase sellado cuando no se usa. No se garantiza la eficacia del producto si se almacena de forma incorrecta, se lo utiliza para reempaquetar o de una manera no acorde con las instrucciones del fabricante.

CONTENIDO: agua (CAS 7732-18-5); pirofosfato de tetrapotasio (CAS 7320-34-5); 2-(2-butoxetoxil) etanol (CAS 112-34-5); éter butílico de diisopropilglicol (CAS 29911-28-2); alcoholes etoxilados (CAS 68939-46-3); NTA trisódico (CAS 5064-31-3); etilenglicol (CAS 107-21-7); diisopropanol amine (CAS 7530-94-9); sulfonato de sodio; ácido benzocético; 2-hidroxi-2-metil éster; sulfato de sodio; acetato de etilo; ciclohexano; ácido acrílico

Made in U.S.A./Fabriqué aux E.-U.
INFORMACIÓN: 1-800-535-5033
North America (North America): 7 6285619031 9

NOTICE: Seller's and manufacturer's liability for any losses or damages resulting from any cause shall not exceed the purchase price of this product. User shall determine the suitability of the product for intended use, and user assumes all risk and liability. The manufacturer and seller make no representation or warranty, including merchantability or any other kind, express or implied.

PROCHEM®

ULTRAPAC®

PRE-TREAT with LVC™

A Minimum Residue, Maximum Cleaning™

Low Vapor Concentrate Pre-Conditioner for Carpet

pH: 9.5

Acidic 0 14 Alkaline

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

MAKES 33 GALLONS

S903